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 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

Z A P Y T A N I E  

 

w sprawie środków, które pochodzą z opłat za zgodę na handel napojami alkoholowymi 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi zobowiązuje do przekazywania 
środków na wspieranie między innymi takich przedsięwzięć jak profilaktyka. W związku z powyższym 
zwracam się z kilkoma pytaniami dotyczącymi dysponowania środkami, które pochodzą z opłat za zgodę na 
handel napojami alkoholowymi (tzw. „opłata kapslowa”):   

1. jakie są to roczne wpływy do budżetu miasta Poznania (proszę o informację z 3 ostatnich lat)?   
2. w jaki sposób pozyskane środki są wykorzystywane? 
3. jakie działania są podejmowane i jakie cele z funduszu są realizowane? Jeśli jest to możliwe proszę o 

wskazanie z podziałem na osiedla.  
4. czy środki z opłat są przekazywane na działania Wydziałów i Jednostek Miejskich czy do Rad Osiedli, 

według lokalizacji, w których znajdują się sklepy monopolowe?   
5. w jakiej wysokości środki są przekazywane do instytucji takich jak MOPR, czy służby mundurowe? 

 
 
 
          Z poważaniem 

 (-) Przemysław Plewiński 

 

Przemysław Plewiński 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań 26 sierpnia 2024 r. 


